

GY-PFM-400 Folding Machine GY-PFM-400 折纸机



Product Introduction 产品介绍

GY-PFM-400 folding machine is one of the most commonly used folding machines in the market at present. It is a kind of automatic reciprocating folding machine with high degree of automation, energy saving and high efficiency, and it can fold different materials and specifications.

GY-PFM-400 型折纸机是目前市场上最常用的一款折纸机，属于一种自动化程度高、节能高效、能折叠不同材质和规格的全自动往复式折纸机。

The Working Principle Of 工作原理

The folding machine enables the drug instruction manual to fold 1-4 folds according to the user's different folding requirements under the joint action of a set of folding rollers and paper baffle plates. Manual piled up in the paper folding machine into paper by inhalation on paper plates, paper, blowing, paper and a series of actions, the paper plates on the bottom of a manual involved within the paper folding mechanism, repass origami roller and installing by the requirement of file paper plates (according to customer requirements for installation), the function of will satisfy requirements of the conveyor belt the exit at the bottom of the folding machine folding manual.

折纸机使药品说明书在一整套折纸辊及挡纸盘的共同作用下可以按照用户的不同折叠要求进行 1-4 折折叠。说明书堆放在折纸机的进纸纸盘上通过吸气、分纸、吹气、卷纸等一系列动作，将纸盘上的最下面的一张说明书卷入折纸机构内，再经过折纸辊和按要求安装的档纸盘（根据客户要求安装）的共同作用，就会在折纸机下部传送带出口处得到满足要求的折叠好的说明书。

Technical parameter 技术参数

Model 型号	PFM-400 高速折纸机
Folding machine speed 折纸机速度	400 (piece/min 张/分钟)
Folding roller linear speed 折辊线速度	180m (m/min)
Maximum/minimum foldable size 最大/最小可折尺寸	Maximum 最大: 297*210mm Minimum 最小: 100*60mm
Electromagnetic valve voltage 电磁阀电压	24V
Vacuum dosage 真空用量	0.6Mpa
Noise 噪音	≤60 不大于 60 分贝
External dimensions (weight) 外形尺寸 (重量)	600*400*500mm (55kg)